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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 06 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Egyetemi épületek bezárása 

Varga Réka elmondja, hogy elkezdődött az energiaválsággal kapcsolatos munkacsoport 

ülésezése, ahol született egy lista arról, hogy az ELTE-n milyen épületeket fognak bezárni a 

vizsgaidőszak alatt, ezeket tételesen felsorolja. 

Gólyatáborok elszámolása 

Varga Réka beszámol arról, hogy a gólyatáborok és az ÁJK Szabadegyetem elszámolása 

megtörtént. 

Varga Réka kivetítéssel részletesen ismeri az erről szóló anyagot.  

 Varga Réka kijelenti, hogy a jövőben a gólyatáborok megtartását ebben a formában nem 

fogják tudni kivitelezni financiális okok miatt, ám elmondja, hogy más, költséghatékonyabb 

konstrukció lehetséges, amennyiben több elemet közösen használnak a táborok egy helyszínen. 

Míg András elmondja, hogy a TTK Hallgatói Önkormányzata a következő héten kezdi meg az 

ezekkel kapcsolatos egyeztetéseket karon belül. Bognár Fanni erre kapcsolódva kéri az 

elnököket, hogy tegye meg mindenki az első tanácskozásait a gólyatáborokkal kapcsolatban. 

SzezON (korábban Univercity) 

Diczkó Dalma elmondja, hogy elindult a SzezON nevű esemény a HÖOK szervezésében, 

amire az ELTE-ről több csapat is nevezett.  

Pubquiz lehetőség 

Diczkó Dalma elmondja, hogy a Szolgáltatási Igazgatóságtól megkeresték az ELTE 

Hallgatói Önkormányzatot annak kapcsán, hogy érdekli-e a részönkormányzatokat tematikus 

„pubquiz” eseményeknek a megszervezése. Elmondja, hogy egyebekben azt lehet tudni erről 

az ajánlatról, hogy teljesen díjtalan lenne; a tematikát a részönkormányzatok választhatják ki, 

és mindent megszerveznek nekik az esemény felajánlói. A kérés az, hogy a következő nap 

deléig jelezzenek vissza az elnökök ennek kapcsán. 
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Összegyetemi sütivásár 

Bognár Fanni elmondja, hogy az összegyetemi sütivásárral kapcsolatos kérdéseket a hétfőn 

tartott esélyegyenlőségi bizottsági ülésen átbeszélték. Vida Veronika kérdezi, hogy miért volt 

szükség összegyetemi szintre emelni az eseményt. Bognár Fanni válasza, hogy ennek 

eredményeképp várhatóan egy jóval nagyobb összeggel fognak tudni támogatni egy rászoruló 

szervezetet, illetve a szállítmányozás is jóval egyszerűbbé válik. Nehezebb is hasznosítani a 

felaprózódottabb összegeket, amiket korábban a karok külön-külön gyűjtöttek ám nagyobb 

célokra. Most egy nagyobb gyűjtést érdemes szervezni egy nagy célt támogatva. Tóth Cintia 

elmondja, hogy a PPK nem rendez sütivásárt egyáltalán, mert nincs rá kereslet és sok éves 

tapasztalat azt mutatja, hogy nem működik. Azonban van helyettesítő programjuk a “Mindenki 

segít napok” nevű eseményük.  Takács Luca Sára elmondja, hogy a koronavírus járvány előtt 

volt saját sütivásáruk, ahol minimális összeg folyt be. Így ők örülnek, hogy egy nagyobb 

összeggel fognak tudni támogatni egy szervezetet.   

Összegyetemi Halloween party 

Molnár Levente elmondja, hogy tervezték egy Halloween-esemény megszervezését az 

ÁJK-val az Akvárium Klubban november 9-én, azonban valószínűleg nem várható az 

eltervezett mennyiségű hallgató csupán a két karról. Azt javasolta, hogy más karok is 

csatlakozzanak, hogy egyetemi szintű eseménnyé váljon, az ÁJK és GTK szervezésében, míg 

más karok promótálják. A profit az egyes karok jegyeladási arányához igazodva oszlana meg 

természetesen, amennyiben a kar aktívan részt vesz az esemény promotálásában socialmedia 

felületein, ezt természetesen saját hallgatókra fordíthatják majd. Többen jelezték 

érdeklődésüket, és Levente elmondta, hogy ha az esemény nem hoz nyereséget, az eredeti 

szervezők viselik a költségeket.  Bognár Fanni kérte, hogy az eseményt promótálják, amint 

megérkeznek a promóciós anyagok. 

2. Egyebek 

Bognár Fanni elmondja, hogy mindenkinek szeretné megköszönni a részvételt a HÖOK 

Tisztújító Közgyűlésen, akár vendégként emelve a rendezvény színvonalát, akár szervezőként. 

Varga Réka 19 óra 19 perckor lezárja az ülést.  
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